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Styrelsen

Styrelsen 2021 kommer att lägga stort fokus p̊a kommunikation b̊ade externt
och intern inom sektionen. Pandemin har stor p̊averkan p̊a studentlivet och
sektionen och vi anser därför att förbättrad kommunikation med sektions-
medlemmarna är kritsikt för att skapa engagemang och underlätta studieti-
den under kommande år. Styrelsen 2021 kommer jobba ihärdigt med att:

• Utse en miljöansvarig i styrelsen.

• Fortsätta förra styrelsens arbete och införa den nya styrelseposten Kol-
lektor.

∗ Utforma nya arbetsbeskrivningar för Kollektor och Vice Ordförande.

• Förbättra kommunikationen med Sektionen för Medicinsk Teknik för
att möjliggöra bättre och smidigare samarbeten.
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• Utveckla kommunikationen inom sektionen i syfte att n̊a ut till, och
engagera fler medlemmar genom att:

∗ Utveckla och förbättra sektionens hemsida.

∗ Göra det lättare att lyfta fr̊agor mot styrelsen.

• Motarbeta de negativa effekterna som orsakas av pandemin p̊a sektio-
nen genom att:

∗ Skapa en corona-flik p̊a sektionens hemsida som kontinuerligt
uppdateras med aktuell information.

∗ Upprätth̊alla samhörigheten p̊a sektionen genom att bland annat:

- Underlätta för nämnder att h̊alla digitala/coronasäkra eve-
nemang och bist̊a med marknadsföring av dessa.

- Engagera E20, som särskilt riskerar att hamna utanför ge-
menskapen, genom exempelvis riktade evenemang.

∗ Upprätth̊alla styrelsetraditioner.

Konglig Elektrosektionens Styrelse 2021

Supraledare tillika Ordförande

Som ordförande ska jag leda styrelsen i dess arbete och se till att det utförs
p̊a ett föredömligt vis. I mitt arbete s̊a kommer jag lägga mycket fokus p̊a
kommunikation och transparens, b̊ade i och utanför styret. Detta för att
undvika sociala farthinder och för att ge gemene sektionsmedlem en bättre
uppfattning om hur styrelsens arbete fortg̊ar. Det är ocks̊a av hög prioritet
att bibeh̊alla en god kommunikation med THS d̊a det gynnar sektionen som
helhet.

Mikael Lidman, Supraledare

Halvledare tillika Vice-Ordförande

Eftersom halvledar-posten kommer delas upp kommer mycket arbete läggas
p̊a att skapa nya överlämningsdokument och tänka igenom vilka arbets-
uppgifter och ansvarsomr̊aden som hamnar p̊a respektive post. Utöver det-
ta kommer jag fortsätta det effektiviseringsarbete som mina företrädare
p̊abörjat. Förra året började verifikaten sparas digitalt i bokföringssystemet
Fortnox vilket underlättade för b̊ade ekonomiansvariga och revisorer. Nästa
steg i digitaliseringen är att:

• Införa ett system för att skicka och ta emot E-faktura. Detta är n̊agot
som efterfr̊agas av företag som vi fakturerar. Att ta emot fler fakturor
digitalt minskar pappersarbetet och minskar risken för borttappade
fakturor och försenade inbetalningar.
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• Utreda möjligheten att koppla bokföringssystemet till banken. Detta
kan förenkla fakturahanteringen och möjliggör dessutom automatisk
avstämning mellan verifikat och kontotransaktioner, vilket underlättar
bokföring och revision.

Utöver digitaliseringsarbetet vill jag öka insynen för sektionens medlemmar
genom att:

• Skapa en undersida för ekonomi p̊a sektionens hemsida och ladda upp
resultat- och balansrapporter för de 3 senaste åren.

• Utföra en budgetavstämning efter första halv̊aret.

Jakob Björns, Halvledare

Resistor tillika Sekreterare

Utöver att författa adekvata protokoll och det andra som utgör huvudansva-
ret för mig som sekreterare, s̊a vill jag jobba mot Styrets gemensamma m̊al
och vara ett s̊a gott stöd jag kan för alla i styrelsen. Det finns mycket att
lära sig om sektionen och alla dess roller och traditioner och m̊anga erfarna
människor att ta lärdom ifr̊an. Jag vill därför utnyttja min tid i styrelsen
till att ta del av s̊a mycket av det som möjligt, dels för eventuella framtida
engagemang men ocks̊a för att det är väldigt roligt. När framtida nollan och
ettan anländer hoppas jag kunna motivera s̊a m̊anga som möjligt att, som
jag, engagera sig tidigt i sektionslivet eftersom Sektionens fundament best̊ar
av dess engagerade medlemmar.

Alpha Heed, Resistor

Kontaktor tillika Ambassadeur

Till följd av det föreg̊angna året som präglades av covid vill jag verkligen
trycka p̊a att säkra kontakten med syskonsektioner för att se till att Elektro-
sektionen har god kontakt med s̊aväl andra sektioner som andra högskolor
och universitet. Detta vill jag göra genom att informera dessa sektioner
och högskolor om att jag ämnar upprätth̊alla samarbetet som fanns innan
corona, d̊a restriktionerna lättats och samhället återg̊att till det som bruka-
de vara. Jag ämnar fortsätta med tidigare planer att stärka relationer med
EECS-skolan i from av ett gemensamt event. Jag vill även stärka samarbetet
och kommunikationen med Sektion för Medicinsk teknik. Jag vill fortsätta
idéen med att förbättra synligheten samt kommunikationen för Styret och
nämnderna i form av nyhetsbrev och en pub för alla nämnder att visa upp
sig p̊a, vilket åstadkommer mer transparens fr̊an Styrelsen samt underlättar
för nämnderna att visa upp sig. Det är, utöver tidigare punkter, viktigt för
mig att upprätth̊alla en kontinuerlig kommunikation med EE-institutionen
för att ge dem en tydligare bild av vad sektionen ägnar sig åt och hur de
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lättast kommer i kontakt med oss.

Carl Svensson, Kontaktor

Arbetsmarknadsgruppen

ESN - Studienämnden

Målet för Elektrosektionens Studienämnds (ESN) verksamhet år 2021 är
att fortsätta och utveckla den goda studiebevakning som bedrivits. Med
det utökade bidraget fr̊an skolan till studiebevakning har nya möjligheter
öppnats för nämnden. Utvecklingar och förbättringar kommer ske enligt
nedanst̊aende.

• Skapa ökad kontakt med kursnämnderna i kurser år 1-3 genom att
skapa en struktur för årskullsrepresentanterna (ÅRe) att upprätth̊alla
kontakten med dessa. Exempel p̊a s̊adan struktur kan vara en checklis-
ta för löpande kursutvärdering tillgänglig för s̊aväl ÅRe, kursnämnder
och gemene student.

• Under SNÖT g̊a igenom föreg̊aende års SNÖT-rapport och jämföra
kursutförandet över kursomg̊angar. Detta för att utveckla studiebe-
vakningen.

• Utveckla rekryteringen till nämnden genom förbättrat varumärke. Det-
ta ska ske främst genom ökad synlighet p̊a sociala medier i form av in-
formationsinlägg p̊a sektionens sidor, respektabel närvaro under mot-
tagningen samt en uppdaterad grafisk profil som ska synas mer i form
av märken och eventuella profilkläder.

• Genomföra programmeringskvällar under eller i samband med mottag-
ning. Syftet är att äldre studenter introducerar och hjälper nybörjare
i programmering.

• Utöka nämndens närvaro p̊a sektionens hemsida, s̊a att följande finns
samlat:

∗ En inkorg för feedback eller allmänna ärenden utöver den möjlighet
som redan finns via mejl.

∗ En FAQ-tr̊ad där vanligt ställda fr̊agor kan besvaras och förklaras.

∗ Information och nyheter fr̊an nämnden, s̊asom kontaktuppgif-
ter och rapporter fr̊an möten. Informationsflödet best̊ar av sam-
manställning av det som sägs p̊a de möten som studienämnden
närvarar vid och bevakar.

∗ Förklaringar om hur studiebevakning g̊ar till: vilka instanser gör
vad, vilka kontaktvägar, regler, rättigheter och skyldigheter som
gäller för lärare och studenter.

4



• Som studienämnd arrangera allmänna eller temabaserade möten med
sektionens medlemmar. Exempel p̊a önskvärda teman att diskutera är
distansundervisning, examinationsform och labbinstruktioner. Syftet
är att ge fler studenter möjlighet att dela sin åsikt och uppfattning om
skolan till nämnden. Informationen fr̊an dessa möten kan användas
som grund för studienämndens st̊andpunkter vid r̊ad och möten.

• Fortsätta utveckla arbetet med MAS genom att tillsätta en ny samord-
nare för MAS som kallar till möten och sammanställer mötesprotokollen.

• Skapa fler informella möten med och underlätta kontakt med lärare.

• Utvärdera den omställning som skett av undervisningen under pande-
min. Erfarenheterna av skolans hantering ska kommuniceras till och
ing̊a i arbete att ta fram utvecklingsförslag för examinationsform och
pedagogik som ESN kan driva mot skolan.

Joar Forsberg, SNO

Källargillet

Källargillet ställs inför utmaningen att inte riktigt kunna utföra sin verksam-
het med gott samvete pga restriktioner. Första m̊alet blir därmed att h̊alla
ig̊ang verksamheten. Sedan strävar nämnden för att utföra ett flertal projekt
i Tolvan av olika storlekar. Ett l̊angsiktigt m̊al är att utöka m̊algruppen till
att även vara mer riktad mot 2:a års studenter.

• Innan Sommaren:

∗ Kicka ig̊ang verksamheten (covid-anpassad) - [KM]1

∗ Inköp av profilkläder med ny grafisk profil - [EKMS]2

∗ Ny plattform med info för nissar (protokoll, schema, projektlistor,
m.m) - [MKM]3

• Över året:

∗ F̊a upp en tv - [PA4, EKM] 5

∗ Fixa mysigare belysning för t.ex. pubar i pelarsalen - [KG]6

∗ Nya tröjor till sektionerna (likt de gamla Elektrotröjorna) skall
tas fram - [GA] 7

∗ Fixa ett första-hjälpen kit till Tolvan - [EKM]

1KM - Källarmästarna
2EKMS - Elektros Källarmästare med styrelseansvar
3MKM - Medteks Källarmästare
4PA - Projektansvarig
5EKM - Elektros Källarmästare
6KG - Källargillet
7GA - Grafikansvarig
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∗ Ändra under micros (lost and found) - [KG]

Tom Eriksson, Källarmästare

PR - ProgramR̊adet

Verksamhetsplan för PR verksamhets̊ar 2021: För det kommande året har
programr̊adet som målsättning att fullfölja de idéer som togs fram i 2020
års verksamhetsplan. Där tillhör att fortsätta stärka sammanh̊allningen in-
om PR genom s̊aväl teambuilding som gedigna Internkör. Likas̊a detta år
likt förra tillgodo se sektionsmedlemmarna med ett sprudlande och ständigt
förnyande utbud av dryck och mat utifr̊an deras önskan och tycke.

För en nämnd vars främsta syfte är att anordna festligheter sl̊ar en pan-
demi extra h̊art, ProgramR̊adet ämnar anpassa verksamheten utifr̊an de
förutsättningar som sätts av KTH och regeringen. Detta genom att h̊alla
relevanta online events men även anpassa fysiska tillställningar för att kun-
na genomföras vid regler och hänvisningar om maxantal. Extra vördnad
för sektionens nya medlemmar som sorgligt nog aldrig upplevt en äkta Tors-
dagsPub skall has under första halvan av verksamhets̊aret. Vilket förslagsvis
kommer märkas genom speciella ”Ettan-events”. Traditionsenligt kommer
klubbisarna anordna en v̊arbal om n̊agot lite senare in p̊a året, men endast
om det kan genomföras p̊a ett säkert sätt och med samma kvalité och lika
praktfullt som tidigare år.

Slutligen ska lösningar för bättre och smidigare upplevelse vid baren i tolvan
undersökas och potentiellt införas. Exempelvis ska möjligheten att moderni-
sera kassasystemet med automatiska kvittoskrivare undersökas. PR och jag
personligen brinner för att tolvan ska f̊a sin alldeles egna öltapp och kommer
därför hängivet undersöka möjligheterna för detta.

Alexander Malmberg, Klubbmästare

Mottagningen

Stort fokus för FøF detta verksamhets̊ar är att fortsätta att utveckla kom-
munikationen sektionerna emellan och mellan FøF och övriga p̊a sektionen.
Dels ska metoder för att säkerställa kommunikationen till styrelserna tas
fram och testas inför överlämningen och FøFxit. Vi tänker dessutom göra
det tydligare för samtliga p̊a sektionen vad som gäller under mottagningen
och för faddrar skall det bli tydligare vad som förväntas av dem. Allt detta
för att minska oklarheter och missförst̊and.

FøF ser ej fram emot att g̊a in i väggen under detta år och tänker därför un-
dersöka möjligheten att n̊agra faddrar f̊ar ta mer ansvar, vilket vi ser skulle
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öka gemenskapen i fadderiet om fler känner sig mer involverade. En annan
plan vi har för att öka sammanh̊allningen i fadderiet är att ha fler event för
fadderiet innan mottagningen. Det ska även undersökas om fler samarbeten
med andra sektioner är möjligt.

R̊adande pandemi sätter käppar i hjulet för en normal mottagning, vilket
FøF självklart har i åtanke vid planeringen, men inget vi tänker l̊ata stop-
pa v̊art årliga välkomnande av v̊ara nyantagna. Vi kommer att vidta de
nödvändiga anpassningarna för att samtliga deltagare ska känna sig säkra
under mottagningen och utreda flera möjligheter till att f̊a till en top notch
mottagning som är corona-säkrad.

Sofie Berglund, FøF
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